
 
Goedenavond gemeenteraad, 
 
Hiermee wil ik persoonlijk laten weten dat ik zeer tegen de plannen van o.a. de keuzes voor het 
Achtereind als locatie voor grootschalige woningbouw en het aanwijzen van Ekenrooi Noord als 
industrieterrein ben.  
Dagelijks na het werk maken we een wandeling door dit bijzonder mooie gebied, even tot rust 
komen. Gezien we hier veel andere wandelaars uit onze buurt tegenkomen geldt dit zeker niet voor 
mij alleen. Echt een uniek gebied dat “Waalre in het groen” zeker eer aan doet. 
 
Het zal een onomkeerbare keuze zijn als de bouwplannen in dit gebied doorgang vinden. Eénmalig 
waarschijnlijk een mooie inkomstenbron voor de gemeente maar met dramatische gevolgen voor de 
inwoners. Er zullen voorzieningen en wegen aangelegd moeten worden en verkeer in dit gebied 
enorm toenemen waardoor wandelen helaas verleden tijd zal zijn. 
Wat zijn daarna de plannen? Maar lekker doorbouwen totdat we letterlijk onze woningen aan de A2 
hebben staan en totaal geen natuur in onze gemeente overhouden? 
 
Ik vraag u dan ook de plannen in dit gebied niet uit te voeren maar juist te kijken naar mogelijkheden 
op plaatsen waar het de natuur en rust minder schaad.  
Denk bijvoorbeeld aan het industriegedeelte bij de Petunialaan waar volgens mij met een stuk 
herinrichting veel mogelijk is, zowel voor woningen als industrie. En wellicht dat er nog veel meer 
andere plaatsen als deze eerst eens goed bekeken en benut moeten worden. 
 
Mocht het gaan om de inkomsten voor de gemeente te vergroten dan zouden veel bewoners eerder 
kiezen voor een acceptabele verhoging van de gemeentelijke belastingen. 
 
Ik wens jullie veel wijsheid en vertrouw erop dat de natuur behouden kan blijven. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inwoner Waalre, wijk Ekenrooi 
 


